

Addendum #1

September 17, 2013

Title of Project: Addendum #1, Norway House Hospital Complex – Asphalt Roof Replacement for Doctor's and Nurse's Accommodations

Message to All Bidders – RFP #1000152421, Reference Number PW-13-00494350

This Addendum #1 is issued to answer a question posed as follows:

Question 1) Can Certainteeds "Landmark" shingle be considered as a equal to the IKO "Cambridge"?

Answer 1) Health Canada will not accept the Certainteed Landmark shingle as an equivalent, the Warranty is not comparable to the IKO product specified.

Health Canada will accept an approved equivalent to the IKO Cambridge AG shingle.

*All other terms and conditions of this RFP shall remain the same.

Brian Spero, Senior Procurement Contracting Officer

(613) 952-5146

Addenda #2

Titre du projet : Addenda #1, Remplacement des bardeaux d'asphalte des logements réservés aux médecins et aux infirmiers du complexe hospitalier Norway House.

Message à tous les soumissionnaires – DP #1000152421, Numéro de référence PW-13-00494350

Cet addenda est déclenché pour répondre à la question suivante :

Question 1) Peut Certainteeds bardeau « Landmark » être considéré comme une égale à l'IKO Cambridge?»

Réponse 1) Santé Canada n'acceptera pas le shingle Certainteed Landmark comme équivalent, la garantie n'est pas comparable au produit IKO spécifié.

Santé Canada acceptera un équivalent approuvé pour le bardeau IKO Cambridge AG.

*Toutes autres modalités et conditions de la présente DP demeureront les mêmes.

Brian Spero

Agent principal d'administration de contrats d'approvisionnement

(613) 952-5146